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Hei jeg er svært bekymret for forslaget om å kutte i pensjonstilskuddet til private barnehager.
Private barnehager er i dag underfinansiert allerede ved at fortsatt ikke mottar 100% av regnskapet for kommunale
barnehager.
I dag står personalutgifter for 80% av vår barnehages utgifter, dette har økt kraftig de siste årene og økte enda litt
ved personal og pedagog norm som ble innført, uten ekstra midler.
Vi er en andelsbarnehage hvor ingen tar utbytte eller høye lederlønninger. Ved foreslåtte kutt vil vi ikke lenger
klare å sette til side penger til store fremtidige utgifter som vedlikehold av bygg osv. Barnehagen er i dag 20 år og
renoveringsbehovet blir ikke mindre med årene.
 
Vi opplever det som grovt urettferdig at regjeringen foreslår å forskjellsbehandle ansatte i private og offentlige
barnehager med å ta fra oss den gode pensjonsordningen som vi nå har fått. Ikke straff alle fordi enkelte aktører
velger å ikke gi de ansatte en god pensjon.
 
Ved forrige utbetaling av tilskudd for økt bemanning og pedagognorm fikk de minste barnehagene øremerkede
midler og jeg er redd for at en slik ordning igjen vil slå uheldig ut for oss som ikke er små nok.
 
Vi ber derfor om at regjeringen ser på andre måter å kutte enn å ta fra oss pensjonen. Nå skal det settes ett
nasjonalt økonomisk tilsyn, kan ikke disse da også se på tallene til enkeltbarnehager istedenfor å kutte hos oss
alle.    
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